
 

 

Hola a tothom. 

En primer lloc donar-vos la benvinguda a la festa de final de curs de l’Estel, amb la qual 
aquest any celebrem també que fa 10 anys que l’escola és a la ciutat de Vic.  

El temps passa ràpid, doncs ja fa molt i molt temps que portem a terme la nostra tasca, 
en uns primers inicis en aquesta mateixa ciutat, i durant molts anys a l’emblemàtic edifici 
de Sant Tomàs. 

Venir a Vic va ser durant molt temps una il·lusió que finalment es va veure complerta el 
més de març de l’any 2007. Aquest canvi va suposar una gran millora de les instal·lacions 
i dels espais on poder treballar amb els nostres alumnes,  però va ser sobretot, una 
manera de passar a formar part de la comunitat educativa de la ciutat com una escola 
més. Això ens ha permès per una banda, establir relacions de veïnatge amb les persones 
del barri i crear  vincles amb les altres escoles de la ciutat, i per l’altra, donar-nos a 
conèixer com  a col·lectiu, i viure i conviure en un entorn més normalitzat, que ens 
ofereix noves i significatives oportunitats. 

És una gran satisfacció per  a mi poder celebrar aquest acte juntament amb vosaltres, 
les famílies, que sou, al costat dels vostres fills, l’element clau de la nostra feina de cada 
dia, i l’essència del nostre treball. 

Espero que gaudiu plenament de la festa. 
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